
          

          

          

          

 PRECS: 

1. Preguem al govern municipal que insti, si no ho ha fet ja, als serveis jurídics d’aquest 

Ajuntament a que revisin l’acord adoptat per la Junta de Govern Local del 22 de febrer 

del 2022 referent a desestimar el retorn de la part proporcional del cànon abonat pels 

concessionaris de l’any 2021 per la part corresponent als dies que no van poder 

desenvolupar la seva activitat els guinguetaires de la platja, tal com suggereix la 

Síndica de Greuges de Catalunya. 

 

2. Preguem al govern municipal que valorin la possibilitat de posar un botó al semàfor pel 

vianants que volen creuar la carretera al capdamunt  de la riera per tal que puguin 

sol·licitar el canvi de color d’aquest, tal com ja existeix en altres semàfors de la vila. 

 

 

PREGUNTES: 

1. Hi ha alguna novetat sobre el trasllat del transformador que ha de permetre 

l’ampliació del CAP? Es sap quin cost finalment pot tenir aquesta operació i com es 

pagarà? Hi ha alguna previsió de quan es podrà fer? 

 

2. Hi ha alguna previsió de quan estarà disponible per ser habitat l’habitatge adquirit per 

aquest ajuntament al carrer Anselm Clavé? Hi ha alguna possibilitat a la vista d’adquirir 

algun altre habitatge en condicions similars per destinar-ho a ús social? 

 


